
   Torsdag den 12. september 2024 

 
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen ”Ringvejen, Højager og Hvesager”. 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
2. Økonomi. 
3. Status for beplantning ud mod stierne samt klipning på græsarealerne. 
4. Indkomne sager. 
5. Status på indsamling af hundeefterladenskaber. 
6. Invitation fra Vejle kommune vedr. borgersamling om klima. 
7. Tømning af vejbrønde. 
8. Hvad skal på hjemmesiden. 
9. Evt. 

 
                                                                                                                             
Ad 1:  
Referat fra sidste møde godkendt. 
 
Ad 2: 
Kasserer Find Balle gav status på økonomien. Ingen unormale udsving i forhold til de 
foregående år. Økonomien er god, og bestyrelsen drøftede mulighederne for at 
sætte kontingentet ned. Drøftes op til den kommende generalforsamling. 
 
Ad 3:  
Find Balle og formanden har været i kontakt med enkelte grundejere med henblik 
på at grundejerne fik klippet ud mod stierne. Det skal bemærkes, at det alene er 
Vejle kommune, der kan pålægge grundejere at få klippet, hvorfor bestyrelsens 
henvendelser alene skal ses som en service inden kommunen træder i karakter. 
 
Ad 4:  
Formanden orienterede om en henvendelse vedrørende forespørgsel om, hvorvidt 
grundejerforeningen havde regler for parkering i de enkelte enklaver. 
Formanden har svaret den pågældende, at foreningen ikke har myndighed til at 
udstikke regler for parkering. Regler for parkering følger færdselslovens 
bestemmelser samt i visse tilfælde bestemmelser i lokalplanerne. 
 
 
 
 



Ad 5:  
Ove Rasmussen, der havde meldt afbud til bestyrelsesmødet, har telefonisk oplyst, 
at det generelt går fint med samling af hundeefterladenskaber samt tømning af 
affaldsbeholderne.  
Ind i mellem kan affaldsbeholderne være fyldte alt efter vejr og hvor mange, der 
lufter hund de pågældende dage. Men generelt går det ok. 
 
Ad 6:  
Bestyrelsen har modtaget invitation fra Vejle kommune til borgersamling om 
klimaaftrykket i Vejle kommune. Hvis man ville deltage skulle man binde sig til tre 
forskellige datoer, hvilket ingen af bestyrelsesmedlemmerne havde mulighed for. 
Grundejerforeningen deltager derfor ikke i arrangementet. 
 
Ad 7:  
Vejbrøndene i grundejerforeningens område tømmes mandag den 16september fra 
morgenstunden. Formanden oplyste, at Vejle kommunes giskort med vejbrønde ikke 
stemmer helt overens med virkeligheden. Bl.a. er vejbrønde på Ravshøj og på 
Hvesagergård ikke medtaget. 
Formanden vil inden tømning mandag den 16. september aflevere kort til Gadbjerg 
Kloakservice med angivelse af de vejbrønde, der skal tømmes. 
 
Ad 8:  
Referat fra bestyrelsesmøde lægges på hjemmesiden 
 
 Ad 9:  
Find Balle gjorde opmærksom, at enkelte emner på hjemmesiden trænger til at blive 
gået igennem – f.eks asfaltering af veje m.v. 
Formanden kigger på emnerne. 
 
Find Balle oplyste, at han havde fået tilsendt en mail fra et firma, der tilbyder at 
lappe huller og revner i asfalt. Grundejerforeningen vil hverken anbefale eller det 
modsatte i forhold til fremsendte reklameindslag, men skulle der være 
interesserede, der ønsker at se de tilbud som firmaet har fremsendt, skal man rette 
henvendelse til Find Balle. 
 
Næste møde: 15. november 2024 kl. 1700 ved John, Hvesager 97.(Julefrokost). 
 
John Jacobsen, 
referent 


